
Mon, 26 Feb 2024 17:20:00 +0100
< @wijkbijduurstede.nl>;" @provincie-

Dag

Groeten

< @wijkbijduurstede.nl>Van:
Verzonden: maandag 12 februari 2024 13:56

@provincie-utrecht.nl>; @provincie-utrecht.nl>Aan:
Onderwerp: RE: Vragen presidium voorthemasessie 12 maart

Ha

Bij deze de presentatie zoals ik die 12 maart zou willen geven. Mocht je nog belangrijke aanpassingen zien, kun je 
dat uiteraard laten weten.

RE: Vragen presidium voorthemasessie 12 maart 
Presentatie Wijk bij Duurstede 12 maart.pptx

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

De laatste 2 sheets zijn niet bedoeld als onderdeel van de presentatie, maar zou ik achter de hand willen houden als 
daar relevante vragen op komen. Bij het eventueel vooraf opsturen is het dus handig die 2 te verwijderen. Niet alle 
antwoorden op onderstaande vragen komen overigens terug in de presentatie, maar we zorgen dat we hier wel de 
antwoorden op klaar hebben voor het geval ze komen.

We voorspellen de volgende vragen vanuit de raadsleden. Voor de duidelijkheid: dit zijn niet vragen die wij ambtelijk hebben 
(sommige wel, andere niet), maar vragen waarvan we verwachten dat ze gesteld zullen worden:

Het lijkt ons een goed idee om de gebieden die zijn afgevallen ook te laten zien, dus niet alleen gebied 78. Dit geeft misschien 
nog een scherper beeld voor raadsleden over de afweging die is gedaan.

• Wat kan er allemaal wel/niet wanneer de gemeente het bevoegd gezag op zich neemt? Wanneer neemt de provincie 
het bevoegd gezag als weer over? (bijvoorbeeld als de gemeente een maximale tiphoogte wil hanteren van 150 meter, 
wat gebeurt er dan?)

• Wat zijn voordelen van bevoegd gezag? Wat zijn nadelen wanneer we het bevoegd gezag bij de provincie laten?
• Hoe kunnen we zorgen voor lokaal eigendom?
• Hoe zit het met eventuele financiële claims/rechtszaken/juridische verantwoordelijkheid wanneer de gemeente het 

bevoegd gezag op zich neemt? Dit is iets dat leeft bij de partij Burgerbelangen, zij hebben de vrees dat we als gemeente 
juridisch aansprakelijk zijn wanneer we de bevoegd gezag rol op ons nemen en daardoor financiële risico's lopen.

• Hoe is er rekening gehouden met de invulling van ons RES bod? Wijk bij Duurstede heeft het RES bod al gehaald met 
zonnevelden, waarom is daar geen rekening mee gehouden wat betreft de kansrijke gebieden?

• Waarom hoort het gebied in Houten (gebied 71) niet bij de meest kansrijke gebieden, terwijl dit gebied erg lijkt op 
gebied 78?

• Is er rekening gehouden met politiek draagvlak bij het vaststellen van de meest kansrijke gebieden? Zo niet, waarom 
niet?

• Mogelijk verwacht ik ook wel vragen over de PWE van de provincie, die werd door sommige van onze raadsleden als 
sturend ervaren. Ik denk omdat er geen optie was om te kiezen voor andere vormen van duurzame opwek. Als het te 
politiek of onvriendelijk wordt dan grijpen we wel in.

• Waarom geeft de provincie gemeenten niet de ruimte om met alternatieve technieken te voldoen aan de RES opgave? 
Oftewel, waarom tellen alleen wind en zon mee voor de RES?
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Met vriendelijke groet,

0AOmmI:Volg ons op

@provincie-utrecht.nl>Van:
Verzonden: maandag 12 februari 2024 13:05

< @wijkbijduurstede.nl>; @provincie-utrecht.nl>Aan:
Onderwerp: Re: Vragen presidium voorthemasessie 12 maart

Ha

Dank, we ontvangen ook graag jullie voorspellende vragen ()

Groeten

Ik gaf aan dat ik wat kaarten kan laten maken waarin de milieueffecten met ondergrond zichtbaar zijn. Ik 
zou daarbij alleen de milieueffecten voor het meest kansrijke gebied kunnen doen, maar is zou het ook 
kunnen doen voor de gebieden die zijn afgevallen. Dat is gebied 79 en deels gebieden 74 en 76. Dan is 
ook te zien waar gebied 78 (meest kansrijk) iets beter scoort. Lijkt één van de twee jou een beter idee?

Mochten jullie nog behoefte hebben aan verduidelijking op deze vragen, bel of mail dan gerust. Wil je de presentatie van 
tevoren met ons delen? Dan kunnen wij nog even een introductie-slide en een laatste slide toevoegen en nog eventueel 
feedback geven.

Karei de Grotestraat 30 | Postbus 83 | 3960 BB Wijk bij Duurstede | 
www.wiikbijduurstede.nl

Ik hoop dat jullie hiermee uit de voeten kunnen. Vandaag heb ik mijn wethouder bijgepraat en hij verzorgt zelf graag de 
introductie.

LFO - Leefomgeving
Gemeente Wijk bij Duurstede

< @wi jkbijduurstede.nl>Van:
Verzonden: donderdag 8 februari 2024 17:03

@provincie-utrecht.nl>; @provincie-utrecht.nl>Aan:
Onderwerp: Vragen presidium voorthemasessie 12 maart

Hallo en

U ontvangt niet vaak e-mail van @provincie-utrecht.nl. Meer informatie over waarom dit belangrijk is
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Hierbij stuur ik jullie nog even de vragen/opmerkingen van ons presidium voor de themasessie van 12 maart:

Resterende vragen waarvan wij zelf denken dat ze leven bij de raad stuur ik later nog even.

Met vriendelijke groet,

I

Volg ons op

De informatie in dit bericht is alleen bestemd voor de geadresseerde. Is dit bericht niet voor u bedoeld? Dan vragen wij u om de 
inhoud niet te gebruiken, maar ons te informeren door het bericht te beantwoorden en daarna te verwijderen. Alvast hartelijk 
bedankt voor uw hulp.

Karei de Grotestraat 30 | Postbus 83 | 3960 BB Wijk bij Duurstede | 
www.wiikbijduurstede.nl

LFO - Leefomgeving
Gemeente Wijk bij Duurstede

• Het presidium geeft het volgende mee voor de themasessie kansrijk gebied windenergie:
"de raad is voldoende geïnformeerd en verzoekt het college vooral toe te spitsen op de kwestie van bevoegd gezag. Wat 
betekent welke keuze voor de verschillende mogelijkheden; welke sturing kan de gemeente nog geven als zij bevoegd 
gezag wordt? Welke harde kaders zijn er waar niet aan valt te tornen? Wat zijn de consequenties van het accepteren 
van het bevoegd gezag, ook voor de ambtelijke organisatie; kunnen we dat aan? Welke ruimte krijgt de gemeente als 
het bevoegd gezag wordt? Dit soort vragen zou het presidium graag centraal willen zien in dit gesprek met de provincie"
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